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ATLANTIS NIEUWS - EDITIE 4 - 2019/2020 
 

VOORWOORD 

Dit is de vierde editie van het Atlantis Nieuws. In overleg met het 
bestuur is besloten om nog een (korte) Nieuwsbrief uit te brengen 
in juli, met daarin de laatste stand van zaken m.b.t. de Corona 
maatregelen.   
 
In deze Nieuwsbrief veel nieuws vanuit het bestuur, de technische 
commissie, de jeugd feestcommissie, contributie en nog wat korte 
mededelingen.  
 
Onderaan deze Nieuwsbrief staan de inleverdata voor de kopij voor 
de laatste Nieuwsbrief voor de zomerstop en de eerste in het 
nieuwe seizoen.  
 
Met vriendelijke groeten,  
Paulien Troost en Miranda Vousten 
 

NIEUWS VANUIT HET BESTUUR 

VAN DE VOORZITTER 

We zijn als bestuur heel blij dat Paulien Troost en Miranda Vousten hebben toegezegd om door te 
willen gaan met het maken van het Atlantis Nieuws. De afspraak is dat er een harde deadline is. Het 
bestuur vergadert over het algemeen op donderdag. De donderdag erop volgend is de deadline.  De 
maandag daarna zal de nieuwsbrief verschijnen. Je kunt je kopij mailen naar 
atlantisnieuws@kvatlantis.nl 
Onderaan deze nieuwsbrief staan de data vermeld.  
 
Het is een speciale tijd waarin we op dit moment leven. Dit is een belangrijke periode voor en in de 
geschiedenis van Nederland (en Europa).  We leven in onzekere tijden waarbij regels ons worden 
opgelegd. Strikte richtlijnen werden half maart door het RIVM opgesteld en door de regering 
uitgedragen. En als sportvereniging moeten we handelen naar deze RIVM richtlijnen. De volgende stap 
was dat de NOC NSF een protocol schreef waarmee de sportbonden aan de slag konden.  In ons geval 
de KNKV , de korfbalbond.  
Zo was iedere sportbond bezig om zoveel mogelijk mensen weer in beweging te krijgen. De sport te 
beoefenen die hen na aan het hart ligt. En ruimte te geven aan kinderen die geen lid zijn van een 
sportvereniging om ook mee te doen.   
Na de KNKV moesten de individuele gemeenten ook nog toestemming/goedkeuring geven. De 
gemeente De Ronde Venen verstrekte het protocol waaraan wij als Atlantis ons moeten houden.  
 
Het allereerste Atlantis jeugdprotocol waarbij er leeftijdsgrenzen werden gesteld ( t/m 12 jaar en 13-18 
jaar) was voor ons als vereniging een behoorlijke taak.  Het was nog niet bij iedereen duidelijk dat Marc 
Verwer de externe contacten doet binnen het bestuur. En in dit geval dus de contactpersoon naar de 
gemeente is.  Nog niet bij iedereen was de routing duidelijk, omdat we met een unieke situatie te 
maken hadden.  Natuurlijk waren er meningsverschillen maar iedereen had hetzelfde doel voor ogen.  
 
De reden dat ik bovenstaand proces schets is dat we ons beseffen hoeveel mensen en hoeveel tijd, een 
groot aantal leden heeft besteed om ervoor te zorgen dat onze leden weer heerlijk kunnen trainen. 
Ondanks dat we met een unieke situatie te maken hadden en geen face-to-face contact hadden, 
hebben we het toch voor elkaar gekregen. Ook op dit moment moet er nog steeds veel worden 
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geregeld en gedaan worden. Er zijn mensen die hier dagelijks mee bezig zijn.  Ook nu moeten we ons 
aan protocollen houden en moeten materialen gedesinfecteerd worden.  
 
Een groot compliment voor iedereen die hieraan heeft meegewerkt en nog steeds doet. Het wordt echt 
heel erg gewaardeerd. Ditzelfde geldt voor alle trainers die de trainingen verzorgen. Het is toch heel 
anders trainen geven.  
Gelukkig mag de jeugd tijdens de training weer in elkaars nabijheid komen en kunnen we weer de leuke 
korfbaloefeningen met bal doen. 
 
De maatregelen voor de binnensporten heeft ervoor gezorgd dat een aantal verenigingen en bedrijven 
in plaats van binnen buiten sporten. Ze maken, na overleg en goedkeuring van de gemeente,  gebruik 
van het veld. Marc zal daar later in deze nieuwsbrief nog wat over zeggen.   
 
Normaliter werken we nu naar het einde van het seizoen toe. Dat doen we nu niet maar er moeten wel 
een aantal zaken goed geregeld worden. 
De T(echnische) C(ommissie) die bestaat uit een senioren deel (STC) en een jeugd deel (JTC) is ook heel 
druk geweest. Hans Klijn, voorzitter TC, zal daar meer over zeggen. 
Afgelopen zaterdag hebben de nieuwe trainers voor de selectie seizoen 2020/2021 kennis gemaakt met 
de selectie. Wim Schaap en Peter van der Wel zullen samen de kar gaan trekken. Wim en Peter van 
harte welkom (weer) bij Atlantis. 
 
Op zaterdag 20 juni nemen we na een mooie periode afscheid van Arjan Baerveldt en Mark Goverse.  
Na drie mooie jaren gaan zij gezamenlijk aan de slag bij Haarlem. Arjan en Mark via deze weg hartstikke 
bedankt voor een aantal mooie jaren Atlantis. 
 
In de vorige nieuwsbrief hebben we aangegeven dat we op zoek zijn naar leden/ouders van kinderen 
die het bestuur willen versterken. Hetzelfde geldt voor de CPR en het kerstkorfbaltoernooi. 
 
In de laatste jaarvergadering hebben we als bestuur toestemming gekregen om gedurende het jaar een 
nieuw bestuurslid te installeren in het bestuur. We zijn heel blij dat Kris Geusebroek zichzelf heeft 
aangemeld. Verderop in deze nieuwsbrief zal Kris zichzelf even voorstellen. 
Dit neemt niet weg dat er nog steeds versterking nodig is. Ik zal aan het eind van 2020 gaan afbouwen 
en hopelijk een nieuwe voorzitter inwerken. En Kees van der Zijden kan gaan verhuizen en dan 
Mijdrecht en dus Atlantis gaan verlaten.  Wil je meer weten neem gerust even contact op met één van 
de huidige bestuursleden. 
 
De Jaarvergadering 2020 wordt verplaatst naar donderdag 17 september. Dit vanwege het feit dat we 
1,5 meter afstand blijven houden en de kantine nog niet open mag.  
We verwachten natuurlijk iedereen dus schrijf deze datum alvast in je agenda. 
 
Op dinsdag 30 juni heeft het bestuur een korte vergadering ingepland  
om in te spelen op de laatste ontwikkelingen.  
Dit betekent dat er dan nog één korte nieuwsbrief uitkomt.  
 
Namens het bestuur 
Petra Taal   

GEBRUIK ATLANTIS TERREIN DOOR DERDEN  

Als gevolg van Corona mogen diverse verenigingen, maar ook medische revalidatietrainingen niet meer 
binnen worden gegeven. Deze instanties hebben aan de gemeente gevraagd of de gemeente voor hen 
op zoek wil naar andere geschikte locaties. De gemeente heeft onder andere het Atlantis terrein als 
alternatieve locatie aangewezen, waarbij de gemeente de coördinatie aan de verenigingen onderling 
overlaat. 
  



3 
 

Atlantis heeft nu van 3 instanties verzoeken gekregen en na overleg deze ook toegewezen, om gebruik 
te mogen maken van de Atlantis velden. Het betreft de Gym Vereniging (GVM), Medisch Trainings 
Centrum (MTC) en Veenshuttle. Daarnaast gebruikt dansschool Nicole het parkeerterrein voor de 
Phoenix. 
 
De coördinatie voor het gebruik van de velden ligt bij het bestuur, wat gepland wordt door Marc 
Verwer, dus mocht u een verzoek/vraag krijgen van iemand of van een vereniging verwijs deze dan 
door naar Marc, zodat we kunnen zeker stellen dat er geen overlap in gebruik ontstaat. 
 
Dan is voor de zomertrainingen voorlopig besloten dat deze gaan plaatsvinden op een woensdag. 
Mocht u behoefte hebben om op een andere dag ook te trainen dan dient u dit eerst voor te leggen aan 
het bestuur. De omwonenden zijn geïnformeerd over het feit dat Atlantis op woensdag 
(zomer)trainingen blijft verzorgen en daarvan afwijken veroorzaakt (helaas) klachten, wat de situatie 
van Atlantis voor bijvoorbeeld toekomstige feesten zwak maakt. 
 
Een andere oorzaak voor veel klachten betreft het geluid. Hoe begrijpelijk ook tijdens trainingen gericht 
op het verbeteren van de conditie, elke keer als het geluid iets te hard staat ontvangt het bestuur een 
klacht. Ook als GVM, MTC of Nicole dit veroorzaken wordt dit toegeschreven aan Atlantis. Daarom doen 
wij als bestuur een dringend beroep op uw verantwoordelijkheidsgevoel om bij gebruik van een 
geluidsinstallatie deze naar de parkeerplaats te draaien (naar de sporthal weerkaatst) en het geluid op 
een “normaal” niveau te zetten. Helaas hebben we al weer diverse opnames mogen ontvangen en ook 
deze gaan rechtsreeks naar de gemeente. 
 
Gelukkig zijn er ook positieve ontwikkelingen en mag de jeugd t/m 18 vanaf 1 juni weer dicht op elkaar 
staan en kunnen we meer gericht korfbal gaan trainen. Laten we samen hopen dat het seizoen 
2020/2021 een mooi en gezellig jaar mag worden. 
 
Namens het bestuur, 
Marc Verwer 

EVEN VOORSTELLEN 

Als nieuw bestuurslid wil ik me graag aan jullie voorstellen. Voor velen van jullie misschien al wel een 
bekend gezicht (al ongeveer 20 jaar lid) maar voor diegenen die mij nog niet kennen, ik ben Kris 
Geusebroek. Ik speel samen met Gita in het Midweekteam en ben vader van Lieke en Bas uit de B1. 
Voor mijn werk ben ik data engineer, dat houdt in dat ik computer software schrijf voor data analyse 
(“computer-nerd” volgens Gita) 
 
De afgelopen jaren heb ik me vooral bezig gehouden met projecten binnen de vereniging zoals een 
aantal jubileum feesten, opening van het kunstgrasveld en dergelijke. Ook bemoei ik me met het 
organiseren van de bardiensten op de feestavonden.  
 
Na de laatste oproep in het Atlantis nieuws en de knipperende  
blauwe ogen van Marc Verwer, heb ik mij aangemeld als bestuurslid.  
We zijn nog aan het kijken welke taken het beste bij mij passen.  
 
De afgelopen weken waren al redelijk intensief met overleggen  
rondom protocollen en de herstart van de trainingen.  
Heerlijk om daar mee aan de slag te kunnen gaan.  
Net als iedereen hoop ik dat de competitie weer snel kan starten  
en dat we elkaar op het veld of in de zaal weer ontmoeten.  
Schroom dan niet om mij te benaderen voor vragen of een  
kennismakingsgesprek. 
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CONTRIBUTIE EN CORONA 

Zoals veel van jullie waarschijnlijk al hebben gemerkt is de eerste contributie run voor het nieuwe 
seizoen alweer gedraaid en zal die rond 9 juni geïncasseerd worden. Dit terwijl er nog steeds heel veel 
onzeker is over hoe het nieuwe seizoen er uit gaat zien en met welke maatregelen, om de besmetting 
van het corona virus tegen te gaan, we te maken gaan krijgen. De vaste kosten die Atlantis heeft, zoals 
veldhuur, gas, elektra en afdracht aan de korfbalbond, dienen ook nog steeds betaald te worden. 
Daarom is het noodzakelijk om ook de contributie te blijven ontvangen. Mocht het door persoonlijke 
omstandigheden lastig zijn om aan de contributie verplichting te voldoen, neem dan contact met  
mij op. We kunnen dan kijken naar oplossingen, zo werken we al jaren samen met de Stichting 
Jongeren Actief. 
 
Op de website van het KNKV (www.knkv.nl) vind je onder veelgestelde vragen (coronavirus) ook een 
rubriek Financiën, hier kan je ook enkele vragen en antwoorden terug vinden over dit onderwerp. 
 
Hopelijk kunnen we weer snel met z'n allen het veld op en na afloop een drankje doen in de kantine, tot 
die tijd: Blijf gezond! 
 
Klaas van Heeringen 
Penningmeester KV Atlantis  
(penningmeester@kvatlantis.nl) 
 

NIEUWS VANUIT DE TECHNISCHE COMMISSIE   

EINDE ZAALCOMPETITIE  

Zoals bij iedereen bekend is door de uitbraak van de coronacrisis de zaalcompetitie abrupt stopgezet. 
De KNKV bepaalde dat de stand van dat moment leidend werd voor de wedstrijdteams. Voor de 
breedteteams werd beslist dat er geen kampioenen waren. 
Het 2e seniorenteam van KV Atlantis stond op het moment van beëindigen van de competitie op een 
mooie 2e plaats. Deze 2e plaats geeft recht op promotie, wat door de bond bevestigd is. 
Dit betekent dat het 2e seniorenteam in de zaal nu promoveert van de reserve 3e klasse naar de reserve 
2e klasse. Wij feliciteren hierbij het team met deze mooie promotie. 
 
In de breedtekorfbal hadden wij ook nog 2 jeugdteams die nog alle mogelijkheid hadden om een 
kampioenschap binnen te halen, wat nu jammer genoeg niet door ging. 
Daarom willen wij deze teams toch in het zonnetje zetten en feliciteren met hetgeen zij behaald 
hebben. 
Zo moest de C2 nog 2 wedstrijden spelen en stond met 1 wedstrijd meer gespeeld 4 punten voor op de 
nummer 2 KIOS. Zij hadden zeker een gedeeld kampioenschap binnengehaald 
Ook de B1 had nog alle mogelijkheden om een kampioenschap binnen te halen. Met nog 3 wedstrijden 
te spelen stonden zij maar 2 punten achter op de nummer 1. 
Wij willen dus toch nog even beide teams complimenteren met de behaalde resultaten. 

AFSCHEID ARJAN EN MARK ALS TRAINERS VAN SENIOREN 1 EN 2  

Zoals jullie al eerder hebben kunnen lezen gaan Arjan en Mark onze vereniging aan het eind van dit 
seizoen verlaten. Zij gaan een nieuwe uitdaging aan bij korfbalvereniging Haarlem. 
Wij willen hen hartelijk bedanken voor alle inzet de afgelopen 2 jaar dat zij de selectie onder hun hoede 
hadden en hen veel succes wensen met de nieuwe uitdaging bij Haarlem. 

NIEUWE TRAINER VOOR SENIOREN 2  

De TC is uitermate blij dat wij jullie hierbij  kunnen berichten dat het ook voor senioren 2 gelukt is om 
een nieuwe trainer te vinden. Met ingang van het nieuwe seizoen zal Peter v.d. Wel het 2e team onder 
zijn hoede nemen. Peter is een oude bekende voor onze vereniging. Hij is in het verleden ook al als 
trainer en speler actief geweest bij KV Atlantis. 
 

http://www.knkv.nl/
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BEDANKT VERTREKKENDE JEUGDTRAINERS  

Na dit seizoen zullen een aantal jeugdtrainers, om diverse redenen,  helaas stoppen met het trainen van 
een jeugdteam.  
Hierbij wil de JTC de vertrekkende jeugdtrainers hartelijk bedanken voor hun inzet afgelopen jaar/jaren 
voor het trainen en coachen van de jeugdteams. En wellicht kunnen wij in de toekomst toch weer een 
beroep jullie doen. 

RECORD AANTAL KANGOEROES   

Even een klein berichtje over het jongste team van Atlantis: de Kangoeroes.  
De afgelopen drie jaar groeide het aantal Kangoeroes al, maar dit seizoen eindigde het team met een 
record aantal.  

Vorig jaar september werd er met een mooi aantal gestart van 13 kinderen. Dit was in 
jaren niet voorgekomen. Tussen de trainers onderling werd al gekscherend gezegd: ‘ 
We gaan dit seizoen voor de 20!’ Tijdens het eerste veldseizoen kwamen er al vier 
nieuwe leden bij, waardoor het zaalseizoen  met 17 kinderen werd begonnen. Die 20 
was niet eens zo’n gekke gedachte.  
Door het kerstkorfbaltoernooi kwamen er een paar kinderen meetrainen om te kijken 
of ze het leuk genoeg vonden om lid te worden. Twee kinderen hebben zich na een 
aantal keren meetrainen aangemeld als lid. De doelstelling kwam nu toch wel dichtbij.  
Sommige kinderen kregen onderhand de leeftijd voor de F jeugd. Door de JTC werd 
besloten om in het tweede veldseizoen met een F2 te beginnen. Daardoor verlieten 5 
kinderen de Kangoeroes. Deze kinderen hebben helaas, door de coronacrisis, niet hun 
eerste wedstrijdminuten kunnen maken op het veld.  

Inmiddels trainen de Kangoeroes alweer een maand volop elke zaterdag. Er zijn zelfs twee nieuwe 
leden bijgekomen en er trainen op dit moment drie nieuwe kinderen mee.  
Volgend seizoen bestaat de F1 en F2 uit ‘oud Kangoeroes’ en wordt er gestart met 10 kinderen in de 
kangoeroes, en wie weet wel met 13 kinderen.  
De JTC en de trainers zijn dan ook super trots op dit mooie resultaat! 

TRAININGEN 

Inmiddels zijn alle teams, ondanks soms wat beperkingen, weer druk bezig met trainen. 
Vanaf maandag 8 juni gaan de teams trainen in de samenstelling voor volgend seizoen. 
Er wordt getraind tot en met woensdag 1 juli. 
Voor de maand juli is de TC nog bezig met de mogelijkheid om zomertrainingen te organiseren voor  de 
seniorenteams en hoogste jeugdteams. 

START NIEUWE SEIZOEN 

Op dit moment is het nog onzeker wanneer wij weer echte wedstrijden kunnen spelen. 
Onze intentie was om op 29 augustus voor de breedtekorfbalteams een oefenwedstrijd te organiseren. 
Momenteel zijn de richtlijnen dat wij pas 1 september echte wedstrijden kunnen spelen. 
Wij gaan echter wel door met de voorbereidingen voor oefenwedstrijden op 29 augustus en hopen dat 
vanuit de regering een eerdere versoepeling komt. 
Voor de breedtekorfbalteams (jeugd en senioren) staat nu voorlopig gepland als eerste trainingsdag 
maandag 24 augustus. 
De seniorenselectie (1,2 en 3) zullen eerder starten.  
Zodra meer bekend is zullen wij jullie hierover informeren en ook het trainingsschema bekend maken. 
Op dit moment staat als startdatum van de competitie gepland zaterdag 5 september. Maar hier is het 
ook nog altijd mogelijk dat de KNKV hier een verandering in aanbrengt. 
 
Namens de Technische commissie, 
Hans Klijn 
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NIEUWS VANUIT DE JEUGD FEESTCOMMISSIE    

Als jeugd-feestcommissie hebben wij de afgelopen weken ook het nieuws gevolgd omtrent de corona. 
Nu alle teams weer een paar weken aan het trainen zijn, en dat het met de huidige regels goed gaat, 
konden wij ook weer verder brainstormen.  
 
Wij kunnen jullie vertellen dat er voor de D,E,F en kangoeroes jeugd op zaterdag 20 juni een 
eindactiviteit gepland staat in de ochtend. 
 
Houdt facebook en de site van de korfbal in de gaten. 
Bij mooi weer, kunnen wij jullie alvast meldend dat er ook spelletjes zijn met water en je nat kan 
worden.   
Vergeet je niet om je dan aan te melden. Helaas is het nu niet mogelijk om extra vriendjes of 
vriendinnetjes/ broertjes of zusjes mee te nemen.   
 
Voor het volgende korfbalseizoen hebben wij al een aantal leuke ideeën bedacht. Hopelijk is het dan 
wel mogelijk om deze activiteiten met elkaar te gaan doen. Mochten jullie, als korfbalspelers nog leuke 
tips voor ons hebben, stuur dan (met toestemming van je ouders) een mail naar 
wilma.kranenburg@kvatlantis.nl. 
 
Via deze weg, willen wij vragen of er nog een of meerdere ouders onze jeugd-feestcommissie wil 
komen versterken. Heb je vragen, wil je weten wat je taken zijn, mail naar 
wilma.kranenburg@kvatlantis.nl. 
 
Wij hebben er weer zin in!  
 
Groetjes, Jennifer Veenboer, Aisha Keijman  
en Wilma Treur-Kranenburg. 
 
 

RECLAMEBORD 

Cornelissen Dak-Installatiewerk heeft een reclamebord geplaatst bij Atlantis en een overeenkomst 
getekend voor 5 jaar sponsoring, daar zijn we als CPR en bestuur heel blij mee. 
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TE KOOP 

Er zijn nog een paar 2e hands korfballen nr. 5 beschikbaar. Deze kunnen gekocht worden voor 5 euro, 
de opbrengst komt in de pot terecht waaruit we weer nieuw materiaal kunnen kopen. 
 
Ook zijn er nog blauwe bidons beschikbaar met het logo 50 jaar Atlantis,  
wie er nog geen eentje heeft kan deze bij mij ophalen,  
of een afspraak maken. 
 
Kees van der Zijden 
0681569624 
 

ONLINE BESTELLEN  

Mocht je tijdens de komende periode online dingen willen bestellen doe dat dan even via de website. 
Klik op sponsor kliks en dan op de website die je altijd gebruikt. Atlantis krijgt dan een bepaalde 
vergoeding van jouw aankoopbedrag. Kunnen we in deze tijden goed gebruiken! 
 

 
 

ACTIVITEITENKALENDER KOMENDE WEKEN  

  

Activiteit  Datum  Doelgroep  

Eindactiviteit  20 juni 2020 D,E,F en kangoeroes jeugd 

Start trainingen  24 augustus 2020 Breedtesport 

Oefenwedstrijden  29 augustus 2020??? Breedtesport  

Start competitie 5 september 2020???  

Jaarvergadering  17 september 2020 Iedereen  

 

VERZENDSCHEMA ATLANTIS NIEUWS 

Stukjes voor het ‘Atlantis Nieuws’ kunnen worden aangeleverd via atlantisnieuws@kvatlantis.nl.  
Graag in Word aanleveren! Heb je kopij, lever het dan tijdig in: 
 

Editie  Inleverdatum   Datum Nieuwsbrief  

5  9 juli 2020 13 juli 2020 

1 / 2020-2021 3 september 2020 7 september 2020 

2 / 2020-2021 8 oktober 2020  12 oktober 2020 
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